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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 30. LISTOPADU 2022    

přítomni  

Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., doc. Ing. Václav Brant, Ph.D., doc. Ing. Lukáš Zita, Ph.D., Ing. Jan Pytlík, Ing. Josef Kučera, 
doc. Ing. Peter Surový, PhD., doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., doc. Ing. Lukáš Bílek, Ph.D., Ing. Ondřej Dvořák, doc. Ing. 
Petra Šímová, Ph.D., Ing. Karolina Mahlerová, Bc. Jakub Adam, Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D., doc. Ing. Irena 
Benešová, Ph.D., Ing. Petra Šánová, Ph.D., Ing. Lukáš Krhoun, Ing. Vít Kluger, Ing. Radim Kotrba, Ph.D., Ing. Ingrid 
Faltová, Ing. Iva Bernáthová, PaedDr. Dušan Vavrla, Ing. Kateřina Tomšíková, Ph.D. 
 
prof. Ing. Petr Sklenička, CSc., Ing. Jakub Kleindienst, prof. PhDr. Michal Lošťák, Ph.D., prof. Ing. Jiří Remeš, Ph.D., 
prof. Ing. Petr Valášek, Ph.D., prof. RNDr. Vladimír Bejček, CSc., prof. Ing. Josef Soukup, CSc., prof. Ing. Róbert 
Marušák, PhD., Ing. Vladimír Albrecht, doc. Ing. Rostislav Chotěborský, Ph.D., Ing. Jitka Edrová, Ing. Petr Mocek, Ing. 
Mgr. Jiří Macoun, Ing. Kamila Hüttnerová, Md Nazrul Islam, Bc. Jakub Landsmann, Bc. Tomáš Plzák, Ing. Petr Jirků 
 
Omluveni: Ph.D., Ing. Václav Silovský, doc. Mgr. Lukáš Trakal, Ph.D., Ing. Lukáš Gábor, prof. Dr. Ing. František 
Kumhála, prof. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., doc. Ing. Martin Kotek, Ph.D., Ing. Pavel Brož, prof. Ing. Ladislav Kokoška, 
Ph.D., doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D., Václav Klement 
 
Příchod: 9:11 doc. Šímová 
 

program 

  1. Kontrola zápisu 

 

Kontrola zápisu 

• předseda AS ČZU zahájil zasedání AS ČZU a vyzval přítomné k připomínkám k zápisu z předchozího zasedání AS 

ČZU  

• v diskuzi vystoupili: Ing. Michálek, doc. Benešová 

• závěr diskuze: požadavek na doplnění navržení kandidáta na funkci předsedy AS ČZU - Ing. Kateřina Tomšíková, 

Ph.D., která nepřijímá 

• doplnění závěru diskuze k bodu Plán investičních aktivit na rok 2023 ve znění: závěr diskuze: AS ČZU žádá, aby 

před realizací každé akce z plánu investičních aktivit pro rok 2023 došlo k jejímu projednání na AS ČZU včetně 

předložení cost benefit analýzy 

• předseda AS ČZU vyzval ke schválení zápisu z minulého zasedání AS ČZU ve znění výše uvedených doplnění 
pro: 22; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ AS ČZU 

2. Diskuze o financování kolejí a schválení navýšení kolejného 

3.       Různé – majetkové záležitosti          
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Diskuze o financování kolejí a schválení navýšení kolejného 

• kvestor shrnul informace k předloženému materiálu z minulého zasedání AS ČZU a vysvětlil důvody a způsob 
kalkulace navýšení kolejného a možnosti, za kterých může nastat jeho snížení v budoucnu 

• předseda AS ČZU se dotázal, zda má někdo z členů AS ČZU výhrady, aby na zasedání AS ČZU vystoupili i další 
hosté; nikdo z členů AS ČZU k tomu neměl výhrady 

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické komise, která nevidí jinou možnost než kolejné navýšit, zároveň 
ekonomická komise považuje za vhodné a transparentní vůči studentům rozdělení kolejného na cenu 
odpovídající energiím a částku za samotné ubytování a ostatní související služby 

• kvestor informoval o principech nákupu energií prostřednictvím burzy formou soutěže na spotové ceny  

• zástupci Kolejní rady požádali o nastavení jasných podmínek navyšování cen kolejného 

• v diskuzi vystoupili: doc. Benešová, Ing. Kotrba, prof. Sklenička, prof. Remeš, Ing. Mahlerová, Ing. Macoun, 
Ing. Kluger, doc. Brant, Ing. Mikšík, Ing. Albrecht, Mgr. Michálek, Bc. Jakub Landsmann  

• předseda AS ČZU vyzval k orientačnímu hlasování o vyjádření názoru členů AS ČZU ohledně navýšení kolejného 
o 45 % od 1. 1. 2023 
pro: 11; proti: 0; zdržel se: 11 

> AS ČZU PROJEDNAL NAVÝŠENÍ KOLEJNÉHO OD 1. 1. 2023  
 

Různé 

• kvestor podrobně představil majetkové záležitosti projednávané za rok 2022 na Správní radě ČZU, souhrnně: 
prodej  18 vydaných souhlasů v celkové hodnotě 404 612 175 Kč 
nabytí  9 vydaných souhlasů v celkové hodnotě     6 498 010 Kč 
směna  2 vydané souhlasy 
věcné břemeno 8 vydaných souhlasů v celkové hodnotě      152 111 Kč  
 
konkrétně se pak jednalo o: 

o prodej nemovitých věcí v k.ú. Sedlec již zmiňovaný na předchozím zasedání AS ČZU 
o nabytí garáží v k.ú. Suchdol 
o prodej orné půdy v k.ú. Červený Újezd 
o zřízení věcného břemene k nemovitým věcem v k.ú. Ruda u Nového Strašecí 
o nabytí orné půdy v k.ú. Nové Strašecí 
o směna pozemků v k.ú. Městečko u Křivoklátu a v k.ú. Lhota u Kamenných Žehrovic za pozemky v k.ú. 

Lány a v k.ú. Nový Dům 
o prodej orné půdy v k.ú. Červený Újezd 
o nabytí nemovitých věcí v k.ú. Vlkančice 
o prodej nemovitých věcí v k.ú. Kostelec nad Černými lesy 
o nabytí lesního pozemku v k.ú. Svatbín 
o nabytí lesního pozemku v k.ú. Kostelec nad Černými lesy 
o nabytí vodní plochy v k.ú. Dolní Falknov 
o prodej orné půdy v k.ú. Červený Újezd (5x pro různé kupující) 
o prodej nemovitých věcí v k.ú. Ptice 
o nabytí nemovitých věcí v k.ú. Rynholec 
o zřízení věcného břemene nemovitých věcí v k.ú. Lány 
o zřízení věcného břemene nemovitých věcí v k.ú. Nový Dům 
o zřízení věcného břemene nemovitých věcí v k.ú. Nové Strašecí 
o prodej nemovitých věcí v k.ú. Vyžlovka (2x) 
o prodej nemovitých věcí  v k.ú. Kostelec nad Černými lesy 
o prodej nemovitých věcí v k.ú. Stříbrná Skalice 
o zřízení věcného břemene nemovitých věcí v k.ú. Jevany 
o nabytí nemovitých věcí v k.ú. Ždánice u Kouřimi a Výžerky 
o prodej nemovitých věcí v k.ú. Červený Újezd 
o zřízení věcného břemene nemovitých věcí v k.ú. Kostelec nad Černými lesy 
o koupě orné půdy v k.ú. Unhošť 
o prodej nemovitých věcí v k.ú. Červený Újezd 
o návrh na oddělení a prodej části pozemku v k.ú. Nový Dům 
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o prodej lesního pozemku v k.ú. Červený Újezd 
o zřízení věcného břemene nemovitých věcí v k.ú. Radlice u Barchovic 
o zřízení věcného břemene nemovitých věcí v k.ú. Stříbrná Skalice 
o zřízení věcného břemene nemovitých věcí v k.ú. Struhařov u Mnichovic 

• podrobný popis je k dispozici v jednotlivých usneseních Správní rady České zemědělské univerzity v Praze 
zveřejněných ve veřejné části internetových stránek ČZU (www.czu.cz v sekci Správní rada ČZU) 
 

• kvestor informoval o stavu přípravy aktualizace Generelu areálu ČZU 

• v diskuzi vystoupili: Mgr. Michálek, Ing. Kleindienst, prof. Sklenička, doc. Benešová 

 

Závěr jednání 

Předseda AS ČZU poděkoval přítomným za jednání, celoroční práci v AS ČZU a popřál krásné Vánoční svátky. 

 
 
        ING. RADIM KOTRBA, PH.D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU, V. R. 

http://www.czu.cz/

